
 

Hamngatans 
trafiksituation 

Kommunfullmäktige 22 oktober 2018 

Interpellation 

De boende i åtminstone två bostadsrättsföreningar – Brf Hamnen samt Brf 

Strandpromenaden – upplever ljudet från trafiken på Hamngatan som enormt 

störande. Detta beror till stor del på   

 De två uppbyggda guppen i gatan 

 Trafikens hastighet 

 Avsaknad av uppsatta hastighetsskyltar och tydliga gatumarkeringar  

 

Övriga utmaningar är att de tillfälligt uppsatta upplysningsmärken för 

gångfartsområdet uppges ha funnits där under ett års tid och att cykeltrafik sker 

åt båda hållen om gatan, på den trånga trottoaren, på den ”ojämna sidan” av 

gatan. Ljudmätningar eller trafikräkning uppges ha skett i det öppna området 

kring Tuvanparken. Mycket tung trafik trafikerar vägen från tidig morgon och 

de boende, speciellt de som bor i direkt anslutning till Hamngatan, upplever en 

mycket hög ljudvolym.  

 

Jag vill därför ställa följande frågor till ordförande i Stadsmiljö- och tekniska 

nämnden, Stefan Bergström:  

 

1. Kan resultaten av de trafikmätningar som gjorts kring Tuvanparken 

jämföras med eventuellt genomförda mätningar i passagen mellan 

husen på Hamngatan 23 – 26?   

2. Kommer de tillfälligt uppsatta upplysningsmärken för gångfartsområde 

att permanentas? I sådana fall – när? 

3. Kan cykeltrafiken på cykelbanorna ledas om så att de omfattar 

cykeltrafik i var sin riktning på de olika sidorna om Hamngatan och 

skyltar sättas upp så att detta tydliggörs på samma sätt som skylten som 

sitter i början på Tuvanparken österut?  

4. Går det att ta bort guppen och hitta andra lösningar för att få ner 

hastigheten och bullret på Hamngatan?  

5. Finns möjlighet att se över de brunnslock som tycks sakna 

ljuddämpande lister ses över, för att minimera ljud från dessa?     
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